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Forgotten Books, 2017. Paperback. Condition: New. Language: French . Brand New Book ***** Print on Demand *****. Excerpt from Revue
Scientifique, Vol. 45: 27e Annee, 1er Semestre; 1er Janvier au 30 Juin 1890 Il serait diCicile de suivre l histoire du nombre des cette epoque et, mettant
a profit le conseil donne a l avocat, nous passerons apres le deluge. Nous retroa vons le nombre sous la forme digitale. Au temps de Charlemagne.
Dans ses problemes destines a aiguiser l esprit des jeunes gens, Alcuin donne des procedes de calcul sur les doigts qui doivent remonter a la plus
haute antiquite; il enseigne le moyen de compter jus qu a cent avec une seule main, et jusqu a dix mille avec les deux mains. Nous avons reconstitue,
dans un des tableaux de la collection, cet ingenieux procede pour representer les nombres jusqu a quatre chiCres. About the Publisher Forgotten
Books publishes hundreds of thousands of rare and classic books. Find more at This book is a reproduction of an important historical work.
Forgotten Books uses state-of-the-art technology to digitally reconstruct the work, preserving the original format whilst repairing imperfections
present in the aged copy. In rare cases, an imperfection in the original, such as a blemish or missing page, may be replicated in our edition. We do,
however, repair the vast majority of imperfections successfully; any imperfections that remain are intentionally leH to preserve the state of such
historical works.
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